

**UAE Desert Challenge
2003**

Instructions for completing and submitting the forms.

Competitors: Please complete Auto OR Moto Entry, Seeding/Press Information, Service Registration (if required) and the Payment Form.

[If possible, complete using Microsoft Excel and send by E Mail to:- rallyuae@emirates.net.ae](mailto:rallyuae@emirates.net.ae)

Print a hard copy, sign it and send to your ASN or FMN for the stamp, then post it to UAE Desert Challenge, P.O.Box 1714, Dubai, U.A.E.

Remember to enclose 4 passport photos of each person whose details are included on the form. If possible, "insert" a digital photo on the excel sheet.

If you are using a Liaison Office, please send by E mail, or post, a copy of the forms for their records.

Instructions pour completer et presenter les formes.

Concurrents: Veuillez accomplir Auto, ou bien Moto, Classement, Assistance (si on le demande) et la feuille du paiement.

[Si possible, completez en utilisant Microsoft Excel et envoyez par E-Mail au:- rallyuae@emirates.net.ae](mailto:rallyuae@emirates.net.ae)

Imprimez la fiche d'engagement et envoyez a votre ASN or FMN pour tampon, et puis au UAEDC, Boite Postale 1714, Dubai, E.A.U.

N'oubliez pas de joindre 4 photos passeport de chaque personne dont les details sont inclus dans l'application.

Si vous utilisez in Bureau de Liaison, envoyez s.v.p. une copie des formes par E-Mail ou Poste pour leurs dossiers.